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Geachte heer, mevrouw. 

Met deze brief beantwoorden wij de vragen die mevrouw M.E. Woldhuis van 100% 
Groningen en mevrouw CE. Bloemhoff van de PvdA hebben vragen gesteld (6207404, 
10 februari 2017) over stichting De Vakantiebank. 
In deze brief treft u onze antwoorden aan. 

/.V het college bekend met het concept van de Vakantiebank en de subsidieregeling met 
o.a. de gemeente Oldambt? 
Het college heeft zich naar aanleiding van de vragen hierin verdiept. We zijn in gesprek 
gegaan en hebben achtergrondinformatie opgevraagd. 

Kan het college zich vinden in de doelstellingen van de Vakantiebank en ziet het college 
binnen onze gemeente ook een taak weggelegd voor deze stichting? Zo nee, waarom niet? 
en; 
Is hel college bereid om samen met de Vakantiebank te kijken of een soortgelijke 
samenwerking als met de gemeente Oldambt mogelijk is? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 
wilt u de uitkomsten van deze gesprekken te delen met de raad? 

Het college heeft veel waardering voor dit ideële initiatief. Stichting De Vakantiebank 
biedt (vooral) gezinnen die leven op of onder de armoedegrens een vakantieweek aan 
waarin ze even op adem kunnen komen. Bekostiging vindt plaats door sponsoring, 
fondsen en subsidies. 
Ook nu al maken Groningse gezinnen hiervan gebruik. Selectie vindt plaats in 
afstemming met andere (hulpverlenings)organisaties zoals de stadse Voedselbank. 



Bladzijde 2 van 2 

Hoewel men landelijk actief wil zijn, concentreert men zich vooralsnog op Noord-
Nederland, waar men ook gevestigd is. Er is hier veel vraag naar vakanties, terwijl het 
aanbod nog beperkt is, zeker in de schoolvakanties. Juist dan stellen vakantieparken en 
particuliere hun woningen vaak niet beschikbaar. 
De nieuwe strategie is om eigen tenthuizen aan te schaffen, inclusief inventaris. Deze 
worden bij voorkeur geplaatst bij recreatiebedrijven die ruimte over hebben die verder 
niet gebruikt wordt, om de kosten laag te houden. 

Om het aanbod uit te kunnen breiden en deze tenten aan te schaffen is geld nodig. 

Samenwerkingsovereenkomst 
De Vakantiebank wil een samenwerkingsovereenkomst sluiten met de gemeente 
Groningen voor vier jaar. Men garandeert dat Stadjers voor een vakantie in aanmerking 
komen en dat men daarvoor samenwerkt met lokale partners als Voedselbank en 
kledingbanken. In hun uitingen wordt de gemeente als samenwerkingspartner vermeld. 
Van de gemeente vraagt men 2.500 euro per jaar, te zien als een soort contributie die de 
Vakantiebank naar eigen inzicht kan besteden. 
Alles afwegende denken wij dat dit goed aansluit op behoeften van minima, en dat zo'n 
vakantieweek, gelet op de ervaringen van eerdere deelnemers, ertoe leidt dat men echt 
weer even nieuwe energie opdoet. Bovendien zijn de kinderen een ervaring rijker, die ze 
met leeftijdsgenoten kunnen delen. 

We willen de bijdrage bekostigen uit het flexibel armoedebudget dat we hebben ingesteld 
- zie onze brief over het Uitvoeringsplan Annoedeprojecten 2017 aan uw raad nr. 
6186604. 
We gaan met de stichting in overleg over de termijn van vier jaar en zullen voorstellen 
om een bedrag van eenmaal 10.000 euro te betalen. Daar vragen we dan voor dat vier jaar 
op rij minimaal vijf gezinnen per jaar uit onze stad een vakantieweek krijgen aangeboden. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de burgemeester, de secretaris. 
Peter den Oudsten Peter Teesink 
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Geacht college. 

De Vakantiebank is een nieuw initiatief om te zorgen dat arme gezinnen ook een keer per jaar een 
weekje op vakantie kunnen. Op of onder bijstandsniveau leven levert veel stress op. Leven wordt 
overleven. Het is van groot belang dat kinderen die in zo'n situatie opgroeien daar geen nadeel van 
ondervinden en ook een keertje op vakantie kunnen gaan. Dat deze gezinnen even los kunnen 
komen van de thuissituatie om nieuwe energie op te doen. Het is ook voor de ontwikkeling van 
kinderen van grootst belang dat zij nieuwe omgevingen leren kennen met nieuwe mensen. Daar is een 
vakantie een perfecte gelegenheid voor. 

Eind december 2016 is de gemeente Oldambt een samenwerking aangegaan met de vakantiebank 
voor de periode van 2017 -2020. Gedurende deze periode zal de gemeente Oldambt een jaarlijkse 
subsidie uitkeren van ISOO,- euro en een eenmalige subsidie verstrekken van 5000,- euro. In een 
eerder stadium is de gemeente Leek al een 2-jarige samenwerking aangegaan met de vakantiebank. 
Ook de provincie Groningen doet een duit in het zakje. 

Het concept van de Vakantiebank is gebaseerd op cofinanciering. Een kleine gemeentelijke subsidie 
stelt de vakantiebank in staat om, in combinatie met fondsen opgehaald uit donaties, onder heldere 
voorwaarden een aantal gezinnen een binnenlands uitje aan te bieden. Dit doet het bestuur van de 
vakantiebank niet zelfstandig, het bepaalt in overleg met de Voedselbank, de gemeente, Humanitas 
en het Leger des Hells wie in aanmerking komt voor een vakantie. 
Naast een motivatlebrlef zijn dit de voorwaarden om in aanmerking te komen: 
1. Het leven op/of onder bijstandsniveau 
2. Minimaal 5 jaar niet op vakantie te zijn geweest 
3. In bezit zijn van een WA- verzekering 

Naar aanleiding van het bovenstaande hebben de PvdA en 100% Groningen de volgende vragen: 

1: Is het college bekend met het concept van de Vakantiebank en de subsidieregeling met o.a. de 
gemeente Oldambt? 

2: Kan het college zich vinden in de doelstellingen van de Vakantiebank en ziet het college binnen 
onze gemeente ook een taak weggelegd voor deze stichting? Zo nee, waarom niet? 

3: Is het college bereid om samen met de Vakantiebank te kijken of een soortgelijke samenwerking 
als met de gemeente Oldambt mogelijk is? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wilt u de uitkomsten van deze 
gesprekken te delen met de raad? 

Namens de gemeenteraadfracties van 100% Groningen en de PvdA 

100% Groningen PvdA Groningen 

Marjet Woldhuis. Carine Bloemhoff 


